

STANDING COMMITTEE ON JUSTICE AND SOLICITOR GENERAL

COMITÉ PERMANENT DE LA JUSTICE ET DU SOLLICITEUR GÉNÉRAL

Chairman: Blaine A. Thacker

Président: Blaine A. Thacker

Vice-Chairman: Rob Nicholson

Vice-président: Rob Nicholson

MEMBERS

MEMBRES

Robert Horner  
Carole Jacques  
Jim Jepson  
Robert Kaplan  
Alex Kindy

Allan Lawrence  
John V. Nunziata  
Svend J. Robinson  
Ian Waddell—(11)

(Quorum 6)

(Quorum 6)

Luke Morton

Le greffier du Comité

Clerk of the Committee

Luke Morton

CONCERNANT: Examen des Lois sur l'accès à l'information et sur la protection des renseignements personnels  
Rapport annuel du ministre du Solliciteur général pour 1984-1985  
Rapport de la Commission de réforme de droit du Canada intitulé "Pour une nouvelle codification du droit pénal, Volume I"  
Proposition de M. Bill Dornan, député, voulant que le Comité européen d'étude de la peine de mort

RESPECTING: Review of the Access to Information and Privacy Acts  
Annual Report of the Ministry of the Solicitor General for 1984-85  
Report of the Law Reform Commission of Canada entitled "Recodifying Criminal Law", Volume I  
Proposal by Bill Dornan, M.P., that the Committee initiate a study of the issue of capital punishment

COMPARAÏT: L'honorable James F. Kelleher, Solliciteur général du Canada

APPEARING: The Honourable James F. Kelleher, Solicitor General of Canada

TÉMOINS: (Voir à l'annexe)

WITNESSES: (See back cover)

Deuxième session de la trente-troisième législature, 1986

Second Session of the Thirty-third Parliament, 1986

Published under authority of the Speaker of the House of Commons by the Queen's Printer for Canada  
Available from the Canadian Government Publishing Centre, Supply and Services Canada, Ottawa, Canada K1A 0S9

Publié en conformité de l'autorité du Président de la Chambre des communes par l'Imprimeur de la Reine pour le Canada  
En vente: Centre d'édition du gouvernement du Canada, Approvisionnement et Services Canada, Ottawa, Canada K1A 0S9